
Protokół  Nr XVI/2007
z sesji Rady Gminy Barciany

odbytej w dniu 30 stycznia  2008 r.

Obradom sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady Gminy – Henryk  Nosek.  Sesję 
rozpoczęto o godz. 1100,  a  zakończono o godz. 1330.  W obradach Rady Gminy na 15 Radnych 
uczestniczyło 12 Radnych. W trakcie omawiania pkt. 9 przybył 1 Radny.

Porządek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Powołanie sekretarza obrad.
3.   Przedstawienie porządku obrad sesji oraz ewentualne jego zmiany.
4. Informacja  Wójta  Gminy  o  realizacji  podjętych  uchwał  Rady  Gminy  i  działaniach  między 

sesjami.
5. Interpelacje i zapytania Radnych.
6. Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii 

Gminy Barciany na rok 2008.
7. Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2008r.
8. Projekt uchwały w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości punktów 

dla pracowników zakładów budżetowych i innych jednostek organizacyjnych Gminy Barciany.
9. Projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

innymi  uprawnionymi  podmiotami  prowadzącymi  działalności  pożytku  publicznego  na  rok 
2008. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 r.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
12. Wolne wnioski i informacje.
13. Wnioski mieszkańców. 
14.  Sprawy różne.
15.  Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy.
16. Zakończenie obrad.

Ad. 1.  Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek otworzył obrady XVI sesji  Rady Gminy 
Barciany.  Powitał  Radnych,   Kierowników,  sołtysów  i  zaproszonych  gości  /  listy  obecności 
Radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu /. Stwierdził, że obrady sesji są prawomocne 
– na  ustawowy skład Rady obecnych  jest  12 Radnych.  W trakcie  omawiania  pkt.  9  przybył  1 
Radny.

Ad. 2. Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał Radną Mariolę Szewczyk.

Ad. 3. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. Zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego porządku.

Uwag nie wniesiono.

Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów za.

Ad. 4. Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy o przedstawienie informacji o realizacji 
podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między sesjami.
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Wójt  Gminy przedstawił  informację  /  informacja  stanowi  załącznik  do protokołu  /.  Powiedział 
także o wnioskach, które zostały złożone do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie lokalnych 
grup działania i dwóch klubów uczniowskich. Powiedział także o pracach nad tworzeniem lokalnej 
grupy działania  w ramach związku gmin Barcja.  Wczoraj  uczestniczył  w spotkaniu  wójtów ze 
Starostą w sprawie przebudowy dróg na terenie powiatu.  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania Radnych.

Nie zgłoszono.

Ad. 6.   Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek poprosił Panią Teresę Sawa o omówienie 
pierwszego projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 
Barciany na 2008 r.  

Pani Teresa Sawa – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barcianach a zarazem 
Przewodnicząca Gminnej Komisji  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych powiedziała, że w 
budżecie  gminy  sa  zaplanowane  środki  na  ochrone  zdrowia.  Są  to  środki  z  tytułu  opłaty  za 
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.  Profilatyka  jest  zadaniem własnym 
gminy. Programy ten uchwalany jest corocznie zgodnie z obowiązującymi przepisami. Dodała, że 
szkoły także realizuja działania profilaktyczne. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie.  Następnie poprosił przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  -   Elżbieta  Machniak 
powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodnicząca Komisji  Finansów i Budżetowej  – Ala Wierzbicka powiedziała,  że członkowie 
komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Teresa 
Nowicka powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione opinie. Zapytał czy jeszcze ktoś chce 
zabrać głos przed głosowaniem. W związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały, po czym 
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 12 głosami za, głosów 
przeciw i wstrzymujących się nie było / uchwała stanowi załącznik do protokołu / . 

Ad. 7. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Teresę Sawa o omówienie projektu 
uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na 2008 r.

Pani Teresa Sawa – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barcianach powiedziała, 
że  program  ten  uchwlany  jest  corocznie.  Zadania  nałożone  są  w  ustawie  o  wychowaniu  w 
trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Środki na profilaktykę pochodzą z wpływów z tytułu 
opłaty korzystania z zezwoleń na sprzedaz napojów alkoholowych.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie.  Następnie poprosił przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji.
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Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  -   Elżbieta  Machniak 
powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodnicząca Komisji  Finansów i Budżetowej  – Ala Wierzbicka powiedziała,  że członkowie 
komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Teresa 
Nowicka powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione opinie. Zapytał czy jeszcze ktoś chce 
zabrać głos przed głosowaniem. W związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały, po czym 
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 12 głosami za, głosów 
przeciw i wstrzymujących się nie było / uchwała stanowi załącznik do protokołu / . 

Ad. 8.  Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie 
najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wartości  punktów  dla  pracowników  zakładów 
budżetowych i innych jednostek organizacyjnych Gminy Barciany.

Sekretarz  Gminy  –  Anna  Tereszko  powiedziała,  że  dyrektorzy  szkół  i  kierownicy  jednostek 
zwrócili  się  z  prośbą  o  wzrost  wynagrodzenia  oraz  wartości  punktów.  Dodała  że  chodzi  tu 
wyłącznie o pracowników obsługi. Powiedziała, że ostatnia uchwała w tej sprawie podejmowana 
była w lutym 2006r. i dotyczyła wzrostu w ZGKiM i GOPS. Przedstawiła obowiązujące  stawki i 
planowane po wzroście. Powiedziała, że podwyżki są zgodne z rozporządzeniem Rady Ministrów.

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski uzupełnił i powiedziała, że powstały pewne wątpliwości w toku 
prac  komisji.  Wątpliwości  dotyczyły  brakach środków w budżecie  na  podwyżki  w gimnazjum. 
Wyjaśniono  całą  sytuację.  Powiedział,  że  gmina  nie  otrzymała  jeszcze  metryczki  z  podziałem 
subwencji oświatowej. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie.  Następnie poprosił przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  -   Elżbieta  Machniak 
powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodnicząca Komisji  Finansów i Budżetowej  – Ala Wierzbicka powiedziała,  że członkowie 
komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały, chociaż dyskusje były burzliwe, ale wszystko 
zostało wyjaśnione.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Teresa 
Nowicka powiedziała, że członkowie komisji mieli uwagi i komisja wstrzymała się od głosowania..

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione opinie. Zapytał czy jeszcze ktoś chce 
zabrać głos przed głosowaniem. W związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały, po czym 
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 10 głosami za, głosów 
przeciw nie było,, 2 głosy wstrzymujące / uchwała stanowi załącznik do protokołu / . 

Ad. 9.  Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie 
rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  uprawnionymi 
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podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2008. 

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała,  że ustawa o pożytku  publicznym określa  sferę 
zadań  publicznych,  które  nakładają  obowiązek  uchwalania  programu  współpracy.  W  uchwale 
zapisane  są  priorytety  na  rok  2008.  Priorytety  nie  zostały  zmienione  i  program  także  jest 
identyczny.  Następnie  Sekretarz  gminy  wymieniła  priorytety.  Omówiła  także  procedurę 
konkursową, przydzielanie dotacji, zawarcie umów. Powiedziała, że z przyznanej dotacji składane 
jest sprawozdanie, co jest obligatoryjne.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie.  Następnie poprosił przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  -   Elżbieta  Machniak 
powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały. Ponadto komisja 
zadeklarowała swoją pomoc przy tworzeniu planu działań sportowych i kulturalnych. 

Przewodnicząca Komisji  Finansów i Budżetowej  – Ala Wierzbicka powiedziała,  że członkowie 
komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Teresa 
Nowicka powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały 3 głosy 
za, 1 wstrzymujacy.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione opinie. Zapytał czy jeszcze ktoś chce 
zabrać głos przed głosowaniem. W związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały, po czym 
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 11 głosami za, głosów 
przeciw nie było, 2 głosami  wstrzymującymi / uchwała stanowi załącznik do protokołu / . 

Ad. 10. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2008 rok.

Skarbnik Gminy – Stefania Kosińska  powiedziała, że w przedstawionym projekcie ujęte są dwie 
pozycje – modernizacja systemu ciepłowniczego i budowa kotłowni w Barcianach oraz 100 tys zł 
zwiększenie ze świadczeń pomocy społęcznej na dożywianie. Modernizacja kotłowni – pieniądze 
pochodzić  będą z  zewnątrz –  został  złożony wniosek do Ekofunduszu o dofinansowanie  40 % 
inwestycji. Jest juz wstepne zapewnienie, że gmina te środki dostanie.  Powiedziała,  że zostanie 
zaciągnięty kredyt i defizyt zwiększy się do 28,27 %. 

Wójt  Gminy  –  Łukasz  Wiśniewski  uzasadnił  konieczność  inwestycji.  Powiedział,  że  jednym z 
problemów, który się pojawił to ogrzewanie Barcian. Częściowo problem ten został rozwiązany 
poprzez dwie nowe kotłownie. Modernizacja systemu ciepłowniczego zostanie dofinansowana z 
Ekofunduszu w kwocie 1 mln 670 tys.  Powiedział,  że budżet gminy jest  wysoce inwestycyjny. 
Podyktowane jest to ogromnym oczekiwaniem na środki unijne.  Nie ma terminów na składanie 
wniosków unijnych, bo nie są ogłoszone konkursy. Następnie Wójt wyjaśnił koncepcję techniczną 
związaną z modernizacja kotłowni. Padały pytania czy wystarczy biomasy. Powiedział,  że mają 
zapewnienia od firm na dostarczanie biomasy. ZGKiM pozyska we własnym zakresie ok. 10 % 
biomasy.  Ponadto  Wójt  liczy  na  miejscowych  przedsiębiorców – może będą to  rolnicy,  którzy 
unowocześnią swoje gospodarstwa.  Piece na ul. Wojska Polskiego pozostaną, będą w razie awarii. 
Dodał,  że  jest  to  duża  inwestycja.  Już  jest  opracowana  koncepcja  i  złożony  wniosek  do 
ekofunduszu. Czas złożenia wniosku to 3 m-ce od pierwszej promesy. Przetarg będzie w formie 
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„zaplanuj - wybuduj” . Wolą rady Gminy jest to czy przyjmą przedstawioną uchwałę. 

Przewodnicząca Komisji  Finansów i Budżetowej – Ala Wierzbicka zapytała  czy jest  konieczny 
zakup drugiego rembaka. 

Wójt  Gminy  –  Łukasz  Wiśniewski   powiedział,  że  zakup  jest  celowy.  Poprzednio  zakupiony 
rembak jest podwieszany do ciągnika. Rembak przedstawiony w koncepcji jest samobieżny. 

Wiceprzewodniczący  Wacław  Nowicki  powiedział  o  aspekcie  społecznym  tej  inwestycji.  Jesli 
znajdzie  się  firma,  która  przerabia  dany  produkt  to  zaraz  zjawią  sie  dostawcy.  Większość  z 
mieszkańców posiada taki produkt. Jest to rozwiązanie dla małych rolników. Jeśli rolnik się wykaże 
to  będzie  mógł  pozyskać  większą  dopłatę.  Lesistość  w naszej  gminie  sięga  8  %,  a  np.  gmina 
Srokowo aż 35 %. Ma nadzieję, że wykreuje się lokalny przedsiębiorca, aby prosperować na rynku. 
Takie  systemy  grzewcze  funkcjonują  w  Polsce  np.  Janowcu  Kościelnym,  Piszu,  Grajewie.  Ta 
inwestycja jest dla naszej gminy pierwszym dzwonkiem. Jeżeli  chodzi o ogrzewanie olejowe to 
oleje  są  juz  coraz  to  trudniej  dostępne.  A poza  tym były  olbrzymie  problemy z  ogrzewaniem 
olejowym. 

Wójt  gminy  –  Łukasz  Wiśniewski  uzupełnił,  że  jeżeli  chodzi  o  słomę  to  musi  być  w  formie 
brykietu.  Kotłownia będzie  w centrum Barcian i  luźna słoma sprawiłaby wiele kłopotu.  Jeżeli 
chodzi o oleje ciężkie to coraz więcej gmin rezygnuje z takiego sposobu ogrzewania. 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu sołtysowi sołectwa Ogródki.

Pan Marek Łapin powiedział, że brykieciarki rolnicy nie są w stanie kupić i nie zyskają dopłaty 
unijnej w urzędzie na ten cel.

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, że sam rolnik nie będzie w stanie kupić brykieciarki, 
ale grupy producenckie tak. W innych gminach tak to funkcjonuje. 

Pan Marek łapin powiedział, że wyklucza to rolników dostarczających słomę. 

Wiceprzewodniczący  Wacław Nowicki  powiedział,  że  rolnik  jako  dostawca  dla  przedsiębiorcy 
może dostarczać słomę.                    

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, że aby uzyskać temperaturę 20 stopni C potrzeba 
jest 1100 ton słomy. Jest konieczność wyboru dostawcy w przetargu. Musi to być podmiot silny. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie.  Następnie poprosił przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  -   Elżbieta  Machniak 
powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodnicząca Komisji  Finansów i Budżetowej  – Ala Wierzbicka powiedziała,  że członkowie 
komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Teresa 
Nowicka powiedziała, że członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały.
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione opinie. Zapytał czy jeszcze ktoś chce 
zabrać głos przed głosowaniem. W związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały, po czym 
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 13 głosami za, głosów 
przeciw i wstrzymujących się nie było / uchwała stanowi załącznik do protokołu / . 

Ad. 11.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Nie było zgłoszonych interpelacji i zapytań radnych. 

Ad.  12.  Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  zgłaszanie  wolnych  wniosków  i 
informacji.      

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Robczak przedstawił sprawozdanie z działalności 
Komisji Rewizyjnej za rok 2007.

Radny Wiesław Gajdowski podziękował za owocna pracę Komisji Rewizyjnej. Powiedział, że w 
ubiegłej kadencji Komisja Rewizyjna nie przeprowadziła żadnej kontroli. Powiedział następnie, że 
uczestniczył  w  posiedzeniu  Związku  Gmin  Barcja.  Wójt  Gminy  Kętrzyn  –  Sławomir  Jarosik 
wyszedł z inicjatywą budowy schroniska dla psów. Pan Jarosik złożył deklarację, że to schronisko 
może mieścić sie na terenie gminy Kętrzyn.  24 stycznia odbyło posiedzenie Barcji i był wyjazd w 
teren do Kwidzyny, gdzie ma zostać umieszczone schronisko. Miejsce usytuowane jest w obszarze 
leśnym, poza miejscem zamieszkania ludzi. Wszyscy członkowie, którzy uczestniczyli w lustracji 
opowiedzieli  się  za  utworzeniem takiego  schroniska.  Pan  Marek  Olszewki  –  Sekretarz  Gminy 
Kętrzy, a także Przewodniczący Barcji podjął się rozmów o dzierżawę tego terenu – teren byłej 
chlewni.  Powiedział następnie, że utrzymanie jednego psa to kwota 1000 - 1200 zł. Schronisko 
będzie  służyło  dla  gmin,  które  są  w związku.  Składka gmin na  to  schronisko to  0,50  zł  od 1 
mieszkańca. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawienie.

Następnie  głos  zabrał  Wójt  Gminy –  Łukasz  Wiśniewski,  który  powiedział,  że  wśród  nas  jest 
najlepszy warcabista – Sołtys z Podławek.

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Komisja Statutowa pracuje nad statutem. Dyrektorzy 
Szkół i Kierownicy jednostek otrzymają pismo z zaproszeniem na te komisję, w celu uczestnictwa 
w pracach oraz zgłoszenie ewentualnych uwag.  Powiedział ponadto, że jest po rozmowie z Panią 
Alą Wierzbicka – Przewodniczącą Komisji Finansów i Budżetu, której Komisja będzie pracować 
nad stworzeniem planu inwestycyjnego. Zachęcił do prac.     

Ad. 13. Wnioski mieszkańców. 

Sołtys  Sołectwa  Ogródki  –  Pan  Marek  Łapin  zapytał  Wójta  Gminy  na  temat  remontów  dróg 
powiatowych.

Wójt  Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział,  że z informacji  z Rejonu Dróg Powiatowych w 
Ketrzynie od Pana Szumkowskiego ma nie dobre wiadomości. Od starosty wypłynęła propozycja 
przekazania gminom po 100 tys zł na remonty dróg. Są propozycje remontów dróg  masa asfaltową 
– 1 km kosztuje ok. 110 tys zł.  Ale pieniądze są zbyt małe. My jako gmina mamy większe środki i 
deklarujemy  pomoc.  Na  Suchawę  jest  przygotowana  dokumentacja,  ale  nie  ma  pieniędzy  na 
modernizację. Starostwo nie ma pieniędzy, ewentualnie na bieżące utrzymanie dróg – łatanie. W 
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ramach RPO od marszałka Starostwo otrzyma 2 mln Euro, ale nasza gmina może liczyć z tej kwoty 
na położenie 1-2 km drogi.

Sołtys Sołectwa Asuny – Pani Anna Służała powiedziała, że w Asunach nie ma tablicy ogłoszeń, bo 
zwalił  ją  wiatr.  Ponadto  powiedziała,  że  pracownicy  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej w Barcianach gdy przyjeżdżają ciągnikiem z przyczepą po butelki plastikowe nie 
przykrywają tego plandeką i gdy wieje wiatr droga z Mołtajn do Barcian jest zaśmiecona.          

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski  powiedział, że środki na zakup tablic ogłoszeń są.

Ad. 14. Sprawy różne.

Wójt  Gminy  –  Łukasz  Wiśniewski  powiedział,  że  wpłynęło  pismo z  Zamku.  Prosi  Komisje  o 
wypracowanie stanowiska.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał to pismo.

Wiceprzewodniczący rady Gminy – Wacław Nowicki powiedział, że Rada była pełna optymizmu w 
sprawie tego boiska. Wizja dot. budowy boiska na ul. Nowej była  słuszna, bo teraz planuje się 
budowę sali gimnastycznej i to byłby cały kompleks. Jest jeszcze czas – Rada rozpatrzy propozycję 
właścicieli Zamku. Jednakże rozwiązania wcześniejsze byłyby korzystniejsze i taka jest propozycja 
Pana Wiceprzewodniczącego.

Radny Wiesław Gajdowski powiedział, że koncepcja właściciela Zamku było zajęcie terenu przy 
zamku 25 ha. Jednakże w naszych oczach właściciel zamku stracił wiarygodność, bo obiecał np. 
modernizację  stawu.  Radny  Gajdowski  także  uważa,  że  najwłaściwsze  byłoby  umiejscowienie 
boiska przy ul. Nowej. Przez teren przy ul. Nowej biegnie linia wodociągowa i energetyczna.

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że w ubiegłym roku odbyło się spotkanie z właścicielem 
zamku i było wszystko dokładnie analizowane. Koncepcja budowy boiska przy ul. Nowej jest o 
wiele lepsza nie przy ul. Warmińskiej.  Jednak na ul. Nowej jest kilku właścicieli działek i może to 
stanowi jakiś problem. 

Radna  Teresa  Nowicka  powiedziała,  że  odbyło  się  spotkanie  z  właścicielami  gruntów  i 
właścicielem zamku. To była pierwsza sprawa Komisji Samorządu. Uważa, że właściciel zamku 
kpi sobie z mieszkańców i Rady Gminy.

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, że właściciel zamku wysłał to pismo po spotkaniu z 
Wójtem.  Wójt  powiedział,  że  właściciel  twierdził  iż  nie  może  dojść  do  porozumienia  z 
właścicielami działek przy ul. Nowej. P&P Properties chcą budować boisko przy ul. Warmińskiej, 
bo to jest ich teren. Wójt ze swojej strony może rozmawiać z właścicielami działek przy ul. Nowej. 
Powiedział,  że  są  dwa  rozwiązania:  zgodzić  się  na  budowę  boiska  na  ul.  Warmińskiej  albo 
modernizować stare boisko.

Radny  Wiesław  Gajdowski  powiedział,  że  plan  zagospodarowania  przestrzennego  nie  jest 
uchwalony, ale jeżeli znajdzie się zapis o zagospodarowaniu terenu na ul. Nowej pod boisko to 
będzie to obligatoryjne.                

Wiceprzewodniczący Wacław Nowicki powiedział, że w planie zagospodarowania przestrzennego 
teren przy ul. Nowej będzie oznaczony jako teren rekreacyjno – sportowy. Rad Gminy jest tym 
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gruntem  zainteresowana.  Były  prowadzone  rozmowy,  że  Rada  może  zmienić  plan 
zagospodarowania  przestrzennego  i  grunty  przy  ul.  Nowej  przeklasyfikowane,  a  wówczas  ich 
wartość spadnie. Powiedział, że należy być konsekwentnym.

Radna Teresa Nowicka – Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony 
Środowiska przedstawiła wstępny plan pracy Komisji:

1. Wypracowanie zakresu działania Komisji.
2. Wypracowanie bieżących zmian w statucie Gminy Barciany,
3. Analiza uchwały o utrzymaniu porządku i czystości w Gminie. 
4. Prace nad częścią planu długoterminowego  dot. Stanu dróg i ich napraw.
5. Opracowanie regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych. 
6.  Sprawozdanie  dot.  porządku  i  bezpieczeństwa  naszej  gminy  z  Komendy  Policji  i  Staży 
Granicznej za 2007 r. 
7. Baseny przeciwpożarowe -  stan i potrzeby ich napraw.
8. Ochotnicza Straż Pożarna w Barcianach i jej potrzeby.
9. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
  
Ad. 15. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy.

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że protokół z XV sesji Rady Gminy wyłożony były do 
wglądu pół godziny przed sesją. Zapytał czy są jakieś uwagi do treści protokołu. Radni uwag nie 
zgłosili.  W związku  z  czym  Przewodniczący  poddał  protokół  pod  głosowanie.  W głosowaniu 
jawnym protokół  został przyjęty 13 głosami za, głosów wstrzymujących i przeciw nie było. 

Ad. 16. Zakończenie obrad.    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady 
XVI sesji Rady Gminy, dziękując wszystkim za udział.
                                                                           

Przewodniczący Rady Gminy

           Henryk Nosek
Protokolant: Emilia Żelichowska                                
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